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Política
DIVENDRES

13 DE JULIOL DEL 20076 el Periòdic d’Andorra

Bartumeu diu que presentaran un
estudi econòmic per a la CASS

BALANÇ SOCIALDEMÒCRATA

b b

JAUME VENTURA*
ESCALDES-ENGORDANY

TONY LARA

33 Casals i Bartumeu, durant la trobada d’ahir.

Diu que l’anàlisi que
xifrava en 30 milions
el cost «no correspon
a la realitat»

Casals presenta el
balanç d’actuacions i
ironitza sobre la feina
feta pels liberals

E
l president del Grup Parla-
mentari Socialdemòcrata,
Jaume Bartumeu, va anun-
ciar ahir, durant el dinar de

final de curs polític amb els mitjans
de comunicació, que presentaran la
setmana que ve o l’altra un estudi
sobre el cost que tindria la reforma
de la CASS. Segons va dir, l’estudi
que va sortir a la llum fa unes quan-
tes setmanes i que xifrava en 30 mi-

lions el cost que suposaria per a
l’Executiu la reforma de la parapú-
blica «no correspon a la realitat».

I és que Bartumeu va assenyalar:
«Sembla que hi ha una iniciativa per
fer saltar l’acord. És inadmissible
que no tinguem accés a certes xifres
del Ministeri de Finances. Possible-
ment, es pensaven que no ens aca-
baríem posant d’acord amb els al-
tres integrants de la Comissió».

En aquesta direcció, Bartumeu va
indicar: «Els números de la reforma

quadren, i si no, els hauríem de fer
quadrar. Només faltaria que les pen-
sions encara acabessin sent més
minses».

LLEIS SINDICALS / D’altra banda, Bar-
tumeu va reconèixer que al Grup
Parlamentari no tothom pensa que
el Govern deixi aparcades les lleis so-
cials: «És cert que hi ha dues línies
de pensament, perquè no tots estem
convençuts que les deixin en un ca-
laix. És evident, però, que si passat
Meritxell no les han tramitat ja sa-
brem que podem presentar un pa-
quet d’esmenes».

El primer secretari socialdemò-
crata, Francesc Casals, va aprofitar
per anunciar: «No ens adormim. Ja
hem rebut sis dels set esborranys
amb el llistat de continguts. El pas
següent és fer una lectura en con-
junt per evitar les contradiccions
que puguin sorgir».

Pel que al Grup Liberal, Casals va
destacar: «La millor resposta a Mar-
sol és dir-li que si algun dia poden
presentar un balanç de curs com el
nostre ja es podran dedicar a orga-
nitzar les vacances dels altres. De
moment, han presentat una propo-
sició de llei i tres preguntes. Si a d’al-
tres grups els sembla que al juliol o
a l’agost s’ha de fer la feina que
s’hauria d’haver fet en un any vol
dir que no anem bé». H
*jventura@andorra.elperiodico.com

balanç EL TREBALL DE L’ANY

< El Grup Socialdemòcrata va
aprofitar per fer balanç de
l’activitat parlamentària que han
dut a terme aquest darrer curs
polític. Casals va destacar:
«Difícilment se’ns podrà dir que no
hem treballat».

< Pel que fa a la recopilació, van
destacar set proposicions de llei,
63 demandes d’informació i 35
preguntes orals, entre d’altres.

< La temàtica d’aquests punts
inclou diversos aspectes, com ara
la protecció de la vall del

Madriu-Perafita-Claror; la
modificació de la Llei qualificada
de delimitació de transferències
als comuns o la relativa a les
seves transferències; la Llei de la
funció pública; l’Hotel Cerqueda;
o el cas Valora, entre d’altres.

< Segons Bartumeu, tot aquest
volum de treball respon al fet que
el Grup Socialdemòcrata està
obligat «a fer un control estricte
del Govern»: «I és que, tal com va
quedar el Consell General
després de les eleccions, som
l’alternativa real».
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«Sembla que hi ha una
iniciativa per fer saltar
l’acord aconseguit entre
els grups per a la reforma
de la parapública»
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«Amb les comunals no
ens adormim. Ja hem
rebut sis dels set
esborranys amb el
llistat de continguts»


